

Title (en)

Paperboard blank for forming a belt-like lateral wall of a container, and corresponding lateral wall and container

Title (de)

Zuschnitt aus Pappe zur Herstellung einer seitlichen Umwandlung eines Behälters, und entsprechende seitliche Umwandlung und Behälter

Title (fr)

Flan de carton ou matière analogue pour réaliser une ceinture de container, et ceinture et container ainsi obtenus

Publication

**EP 2311742 A1 20110420 (FR)**

Application

**EP 10187503 A 20101014**

Priority

FR 0957185 A 20091014

Abstract (en)

The blank has a series of aligned panels (2-5) connected with each other by a parallel folding line (6). A recess portion (11) is arranged in corners of the panels. A side reinforcement flap (12) is prolonged the series of the panels with cavities around another parallel folding line (14) that is perpendicular to the former parallel folding line. The recess portion is formed on a lateral side (15) of the panels. A side tenon (16) projects the corners of the panels and located in the recess portion. An independent claim is also included for an object packaging container.

Abstract (fr)

- Le flan (1) comporte une suite de panneaux alignés (2, 3, 4, 5) liés les uns aux autres par des premières lignes de pliage parallèles (6) pour former, après pliage, ladite ceinture latérale, et comprend, avantageusement, sur un premier côté latéral (10) de ladite suite : - des évidements (11) ménagés dans les angles de chacun desdits panneaux (2, 3, 4, 5), et - des rabats latéraux de renfort (12) prolongeant ladite suite de panneaux à évidements autour de deuxièmes lignes de pliage (14) perpendiculaires auxdites premières lignes, et s'étendant tout du long de chaque panneau en passant sur lesdits évidements (11), et sur le second côté latéral (15) de ladite suite : - des tenons latéraux (16) faisant saillie des angles desdits panneaux et situés en correspondance desdits évidements (11), lesdits tenons latéraux (16) ayant une forme complémentaire de celle desdits évidements (11).

IPC 8 full level

**B65D 5/00** (2006.01); **B65D 21/08** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 5/0005** (2013.01); **B65D 21/083** (2013.01); **B65D 71/0096** (2013.01)

Citation (applicant)

FR 2921350 A1 20090327 - DS SMITH KAYSERSBERG SOC PAR A [FR]

Citation (search report)

- [A] FR 2921350 A1 20090327 - DS SMITH KAYSERSBERG SOC PAR A [FR]
- [A] DE 8608046 U1 19860605

Cited by

FR2995291A1; FR3139325A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2311742 A1 20110420; EP 2311742 B1 20120523; ES 2388249 T3 20121011; FR 2951139 A1 20110415; FR 2951139 B1 20111209;**  
PL 2311742 T3 20121130

DOCDB simple family (application)

**EP 10187503 A 20101014; ES 10187503 T 20101014; FR 0957185 A 20091014; PL 10187503 T 20101014**